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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/25-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-25-6 
Rijeka, 31. ožujak 2025. godine 

 
ZAPISNIK 

S 24. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 31. ožujka 2025. (ponedjeljak) održana je 24. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Natalija Žanetić Car, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika s 23. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
1. Izvješće o provedbi programa Karneval u kvartu i Proljeće na Kozali 
2. Planiranje programa Ekoakcija „Za našu Kozalu“ 
3. Informacija o realizaciji kvartovske garaže 
4. Aktualnosti u kvartu 

 
Sjednica je započela u 16,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1  
Predsjednik VMO Kristian Starčić izrazio je zadovoljstvo po pitanju izvršenja programa vijeća 
Karneval u kvartu i Proljeće na Kozali koje je vijeće odradilo u veljači i ožujku 2025. godine. 
Odaziv građana bio je odličan. Program Karneval u kvartu održao se u subotu 1.3.2025. dan 
prije velikog karnevala. Uz veliki broj malih i velikih maškarica, zabavni dio koji je vodio CIN-
CIN animator te zabavnu glazbu zabava je trajala do 21,00 sat. Bogata tombola podijelila se 
na radost svih posjetitelja, a vijeće se pobrinulo za grickalice i sokiće. Ukupan predviđeni trošak 
iznosio je 600 eura, a utrošeno je 586,77 eura. 
Program Proljeće na Kozali održao se dva dana, 7.3. kada su se na Volčićevom trgu podijelile 
sadnice proljetnica (ukupno 70 kom) ženama u sklopu proslave Međunarodnog dana žena, a 
u subotu 8.3. održala se radionica Paint & Wine koja je bila besplatna za žene povodom 
Međunarodnog dana žena, a za djecu radionica filcanja vune koju je održala Daniela Torjan 
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(obrt VRRR) . Predviđeni trošak za ovaj program iznosio je 525 eura, a utrošeno je 520,82 
eura. 
Zaključak: Izvješće i informacije su jednoglasno usvojeni. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je Vijeću ukratko nadolazeći program eko akciju Za 
našu Kozalu. Predviđeni su klasični poslovi čišćenja kvarta na način da će se volonteri podijeliti 
u grupe te čistiti sve dijelove MO Kozala. Vijeće će tjedan uoči same akcije posaditi u suradnji 
s KD Čistoćom, dva stabla (koprivić i trešnju) na područje kvarta i to u sklopu Parka Zvonimira 
Škerla. Također, s obzirom da je odnedavno MO Kozala preuzeo na korištenje prostor koji je 
nekada bio u zakupu, predviđeni su radovi uređenja, dijelom od strane UO za gradsku imovinu, 
a dijelom od strane volontera s područja MO Kozala. Volonteri će postaviti i laminat koji je MO 
kupio u sklopu programa eko akcije, a boju za bojanje zidova i ostali materijal za bojanje je 
doniralo Vijeće. Na trgu će vijećnici kuhati kotlić za sve sudionike eko-akcije, a sama eko akcija 
predviđena je za subotu 19.4.2025. godine s početkom u 10,00 sati. U sklopu ove akcije 
predviđena je i radionica za djecu u sklopu obrta VRRR koji vodi Daniela Torjan, a ona će se 
održati u subotu 26.4.2025. u jutarnjim satima.  
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena. 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić izvijestio je vijeće o sastanku u UO za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo koji se održao 10.3.2025., a vezano uz temu izgradnje kvartovskih 
garaža. Na sastanku je uz predsjednika prisustvovao i Jakovac Filip te tajnica MO. Izrazio je 
zadovoljstvo što je na sastanku ozbiljno i konkretno raspravljano o ovom problemu te su od 
strane UO za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo predloženi konkretni prijedlozi dviju 
garaža na prostoru MO Kozala i to u Ulici Ante Kovačića, na prostoru sadašnjeg parkirališta 
iza nebodera k.br. 20 i 22 te u Brajšinoj ulici kod k.br. 28 na raskrižju s Ulicom Vjenceslava 
Novaka na prostoru postojećeg parkirališta. Oba prijedloga ići će u realizaciju izrade Idejnog 
rješenja koje bi trebalo biti gotovo do kraja ljeta 2025. kada bi se krenulo u ishodovanje svih 
potrebnih dozvola. Predviđanja su, ako bi sve bilo u redu, da bi se sa radovima moglo krenuti 
već tijekom 2026. godine.  
Što se tiče prostora klesarije kod KD Kozala, isti prostor se smatra potrebnim te se ne predviđa 
za parkiralište no vijeće je inzistiralo na sastanku s KD Kozala te je od strane Fićor Sanjina, 
voditelja pododsjeka za promet iz UO za komunalni sustav i promet obećano dogovoriti još 
jedan sastanak s predstavnicima KD Kozala.  
Zaključak: Informacija i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 

AD 4 
Vijećnica Natalija Žanetić Car zatražila je ponovno slanje zahtjeva vezano uz prostor dječjeg 
parka u Ulici Ante Kovačića iza Toplana (k.br. 10) i mogućnosti da se isti preuredi u park za 
pse.  
Zamjenik predsjednika VMO Filip Jakovac predložio je da se na zelenu površinu uz ulaz u Pub 
Briškulu (Volčićev trg) posadi grmovito zelenilo tipa lavande, rašelika, ukrasni čempres, grašar 
ili ružmarin. 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


